

# Huaxia South Chinese School Weekly News

## May 12, 2018

华夏中文学校的同学们，老师们和家长们，你们好！

本周六（5月12号）中文学校照常上课。

### 重要通告：

华夏南部中文学校呼吁您的参与和支持！上周在课间休息时，孩子们在走廊上奔跑、打闹，整个过程持续了将近 10 分钟，直到打闹升级，值班家长却没有人出面制止，甚至有家长离开了值班岗位。

作为非营利组织，华夏南部中文学校依靠家庭义务值班来维持学校的教学秩序，节约办学成本，为家庭参与学校管理提供机会。在校值班即是每一位学校成员的职责，同时也是义务。希望我们的值班家长们可以坚守您的岗位，严密关注和制止各类不利于教学的事情，

并出面制止，其中包括上课及课间禁止任何人奔跑，嬉闹。更多值班守则请参见以下链接：

<http://www.hxsouth.org/PTA/ParentDutyPTAInChargeProcedure.pdf>

<http://www.hxsouth.org/PTA/ParentDutyPolicy.pdf>

### 本周讲座：

杨骏医生 - 过敏与免疫专科医生。

花粉过敏讲座包括免疫机制，症状，合并症，诊断，治疗（避免，药物治疗，免疫脱敏）。回答关于花粉过敏问题，以及其他例如食物过敏，哮喘。欢迎光临 D110 教室，讲座将在 1:40 开始。

### 本周活动：

PTA 和 TA 本周六将有鲜花和甜点销售活动。届时学校会统一准备糕点袋和鲜花，并负责销售。在大家鼓励孩子们给老师、母亲、和任何想感谢的人赠送鲜花和糕点的同时，自己也可以品尝不同的甜点.让我们有个特别和甜蜜的母亲节。

下面是本周的通知：

1. 年度烧烤本周 PTA 继续卖票，请找值班领班买票。

时间：6月2日 4:45PM - 7:30PM

地点：Holmdel Park Top Hill

票价：成人\$12;儿童（12岁以下，含12岁）\$8

2. 2018 华夏智力运动会将会于 5/20/2018 8 点 30 分 - 4 点 30 分。在桥水分校举办，现在开始网上报名，具体报名事宜请看附件。报名截止日期为 5/13/2018.。华夏南部智力运动会总负责：赵巍

副校长 [WeiZhaoNJ@gmail.com](mailto:WeiZhaoNJ@gmail.com)。 报名负责人：王剑卫先生 [jianwei.wang@gmail.com](mailto:jianwei.wang@gmail.com)。 请报名时写上中英文名字。

比赛项目有： 围棋、象棋、国际象棋、桥牌、五子棋、国际跳棋、 四国大战, 升级和数独。 学校会负责报名费和午餐， 欢迎大家和孩子们一起来玩。

3. 一转眼 4 月就快过完了， 毕业季和欢庆季就在眼前， 让我们准备一个精彩的毕业晚会来庆祝我们的成就！ 毕业典礼将在 6 月 16 日举行。 请老师把节目报到秦颖家长会副会长（[eqin\\_2002@Yahoo.com](mailto:eqin_2002@Yahoo.com)）那里， 报名截止日期 5 月 19 日。 谢谢！

南部中文学校的家庭们， 感谢你们的参与和支持。 我们周六见！

叶晶

华夏南部中文学校校长

2018 年 5 月 12 日

*特别声明： 任何讲座内容仅代表作者本人观点， 不代表华夏南部中文学校看点观点或立场。*

**Dear Huaxia Students, teachers and Parents,**

The school will be on this Saturday (5/12).

**Special Announcement:**

Last weekend, students are chasing and playing on the hallway between sessions, and finally it escalated to conflict. No on-duty parents stop those inappropriate behaviors, and some on-duty parents were not on those position.

**Our school is running as volunteerism based, all school general members are required to participated in family duty, this is also a good chance for you to get involved in school management. We hope you can stay in your position, be aware and stop the inappropriate behaviors including running and chasing on the hallway.**

**Please see below link for more information about parents' duty:**

<http://www.hxsouth.org/PTA/ParentDutyPTAInChargeProcedure.pdf>

<http://www.hxsouth.org/PTA/ParentDutyPolicy.pdf>

**This week's Seminar:**

Jun Yang M.D – Allergy/immunology specialty

Seasonal allergy lecture – including Immunology mechanism, symptoms, comorbidity, diagnosis, management.

**This week's activity:**

PTA and TA will hold annual BAKE & Flower SALE this Saturday. PTA will prepare the cookie bags and flowers for sale. Please encourage your kids to buy treats and flowers for teachers, mom, and anyone they want to show appreciate and love. Also for yourself, please try different kinds of baked goods. Let have a special and sweet Mother's Day.

Here's this week's news:

1. Please stop by PTA desk to buy annually BBQ tickets.

Time: June 2nd 4:45PM - 7:30PM

Location: Holmdel Park Top Hill

Price: Adult-\$12; Kids (12 and under) - \$8

2. Huaxia Head Quarter mind- sports tournament will be hold at Bridge Water Huaxia Chinese School on 5/20/2018 from 8:30AM to 4:30PM. The games include Go, chess, Chinese chess, checkers, Backgammon, Student Sudoku, bridge and Shengji (a special card game). If you (students and parents) are interested, please contact Vice Principal Wei Zhao @ [WeiZhaoNJ@gmail.com](mailto:WeiZhaoNJ@gmail.com) or Mr. Jason Wang @ [jianwei.wang@gmail.com](mailto:jianwei.wang@gmail.com) for registration. Please see attachment for more details.

3. It's April! The end of school year is approaching. It's the time for graduation and celebration again. This year the school graduation ceremony will be held on 06/16, the last day of the school year. Please register your show programs to PTA Vice Chair Emily Qin at [eqin\\_2002@Yahoo.com](mailto:eqin_2002@Yahoo.com). The deadline is May 19.

See you all this coming Saturday!

With warm regards,

Joyce Chau

Huaxia South Chinese School Principal

5/12/2018

***Special declaration: The content of the lecture only represents the speaker's own point of view. It does not represent the view and position of the Huaxia South Chinese School.***